



可立中學(齋色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)
九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



2023-2024
Circular October 2023

29th September 2023

Dear Parents / Guardians,

Please note the following arrangements:

1. Celebration of Wong Tai Sin's Birthday

The school is going to celebrate the birthday of Master Wong Tai Sin on 6th October 2023 (Friday), the arrangement is as follows:

Time	Period	Events	Venue
08 : 20 – 11 : 20	1 – 4	Normal Lessons	Classrooms
11 : 20 – 12 : 00	5	Celebration Ceremony	School Hall
12 : 00 – 13 : 00	6	Class Celebration	Classrooms

On that day, the school starts at 8:05 a.m. and ends at 1:00 p.m.

2. Film Appreciation-- *A Little Starlight* (Secondary One)

To celebrate National Day, Secondary One students will appreciate the film *A Little Starlight* on 13 October 2023 (Friday). Coaches will be arranged to take students to Telford Theatre (Address: Telford Gardens, No. 33 Wai Yip Street, Kowloon Bay) to watch the film at 2:45 p.m. The film is about how the skipping team of Guangzhou Huadu Qixing Primary School achieves success under the leadership of Lai Xuanzhi, a Physical Education teacher. This is a tribute film to the 2019 China International Children's Film Festival in Guangzhou and it won the Best Children's Film Award at the 33rd China Film Golden Rooster Awards. The film lasts about 90 minutes and the students will be dismissed from school at around 5:00 p.m. The tickets are sponsored by Sik Sik Yuen.

3. Arrangement for First Uniform Test

The First Uniform Test for S.1 to S.6 students will be held from **19th October 2023 (Thursday) to 26th October 2023 (Thursday)**. **Students are to return to school no later than 8:05 a.m.** For students who have tests only in the second or third session, they are required to return to school at least 20 minutes before the start of the test. Students do not need to return to school if no test is arranged on that day. Please refer to **Annex I** for the Uniform Test timetable. The Uniform Test coverage has been uploaded to the school webpage in late September. Students are urged to study hard and strive for the best results.

During the test period, all students have to strictly comply with the tests and exams regulations (Please refer to P.8-9 of the Student Handbook). A breach of any regulations will lead to a penalty. For the weightings of continuous assessment, uniform tests and examinations, please refer to the September Circular.

Moreover, students have to fulfill a set of standards and requirements for promotion. In addition to the academic results for the entire academic year, students' conduct and attendance will also be taken into consideration. Please refer to P.16-17 of the Student Handbook for the student promotion requirements.

4. 'eRead Scheme' and 'Online Question Bank (OQB) Platform' of Hong Kong Education City 'eRead Scheme'

In order to develop students' reading habits, the school has joined the 'eRead Scheme' of Hong Kong Education City (EdCity). By logging in to the 'EdBookShelf' App or web version with computers, tablets or smartphones, students can enjoy unlimited access to the subscribed books. Please encourage your child to read eBooks at home.

Steps of reading eBooks:

1. Log in to 'eRead Scheme' webpage (<https://www.hkreadingcity.net/en/ereadscheme>) with EdCity student account.



HKEd City login information		
Login name	Password	Details
hlc-s20XXYYYY	StuYYYYMMDD	<ul style="list-style-type: none"> • S20XXYYYY is the student's registration number • YYYYMMDD is the student's birthday (e.g. 5th October 2008, the password is Stu20081005) ★ You are required to change the passwords upon your first logging in

2. Select any subscribed reading package.
3. Choose the eBook of your choice, and click 'Add to EdBookShelf'.
4. A 'Read eBook' button will appear, simply click it to start reading on 'EdBookShelf'.

Online Question Bank (OQB) Platform



Online Question Bank (<https://www.edcity.hk/oqb/en>) is an online learning platform designed to facilitate 'Assessment for Learning'. The questions are mainly from past papers provided by the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA), covering 10 subjects which include Mathematics, Physics, Biology, Chemistry, Economics, Geography, Information and Communication Technology, Business, Accounting and Financial Studies, Tourism and Hospitality Studies and Physical Education. Our school has joined the 'whole school' subscription model that allows the use of the platform for all students and teachers.



Should you have any inquiries, please do not hesitate to contact the school office.

Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,



 Ms. LAI Lok-ki
 Principal

Reply Slip
(Please return the slip on or before 6th October 2023.)

Date: _____

Dear Principal,

I fully understand the following circulars and the contents of which are noted.

- 1. Celebration of Wong Tai Sin's Birthday**
- 2. Film Appreciation-- *A Little Starlight* (Secondary One)**
- 3. Arrangement for First Uniform Test**
- 4. 'eRead Scheme' and 'OQB Platform' of Hong Kong Education City**

Parent's name: _____ signature: _____

Student's name: _____

Student's class & class no.: _____ ()



可立中學(齋色園主辦)

Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



二零二三至二零二四年度 十月份 學校通告

敬啟者：

現有以下重要事項，敬希 台端垂注，並加配合，以收學校與家庭雙軌教育之效。

一、黃大仙師寶誕慶祝活動安排

2023 年 10 月 6 日(星期五)為黃大仙師寶誕慶祝活動日，當天安排如下：

時間	課節	安排	地點
08：20 – 11：20	1 – 4	正常課堂	課室
11：20 – 12：00	5	慶祝典禮	學校禮堂
12：00 – 13：00	6	各班慶祝活動	班房

當天上學時間為 8：05，放學時間為 下午 1：00。

二、「點點星光」電影欣賞活動(中一級)

為慶祝國慶，本校將安排中一全級學生於 2023 年 10 月 13 日(星期五)下午 2：45 乘坐旅遊巴前往德福戲院(地址：九龍灣偉業街 33 號德福花園平台)欣賞電影「點點星光」。該片講述了廣州花都七星小學跳繩隊在體育老師賴宣治的帶領下，努力訓練，不斷突破自己，取得優異成績的故事；該片是廣州 2019 中國國際兒童電影展的獻禮片及獲得第 33 屆中國電影金雞獎最佳兒童片獎。電影片長約 90 分鐘，當天活動約於下午 5：00 完結，屆時學生將乘坐旅遊巴返回可立中學解散。電影門票所需費用全數由齋色園贊助。

三、中一至中六級上學期統一測驗安排

本校由二零二三年十月十九(星期四)至十月二十六日(星期四)舉行中一至中六級上學期統一測驗。**學生須於上午 8：05 前返抵學校**。如只需要應考第二或第三節，學生須於該節開考前二十分鐘返抵學校。如當天沒有測驗，學生不需要回校。請參閱【附件一】之「測驗時間表」。測驗範圍已於九月下旬上載學校網頁。敬希督促 貴子弟勤加溫習，爭取佳績。測驗進行期間，學生必須嚴守各項考試規則(請參閱學生手冊第 8—9 頁)，違規者將被處分。有關全學年持續性評估、測驗及考試分數比例可參閱九月份通告。

此外，本校准予學生升班或留班一向都有清晰的準則，除了評估學生的全年總成績外，也會根據其操行及出席率作整體的考慮。有關升留班準則可參閱學生手冊第 16—17 頁。

四、香港教育城「e悅讀學校計劃」及「網上試題學習平台」

「e悅讀學校計劃」

為幫助學生建立閱讀習慣，本校已參加由香港教育城（教城）舉辦的「e悅讀學校計劃」。學生可利用電腦、平板電腦或智能電話，登入「教城書櫃」應用程式或瀏覽器版本，無限次閱讀學校已訂閱的書籍。現誠邀 貴家長支持此計劃，鼓勵 貴子女於家中享受閱讀電子書的樂趣。學生揀選電子書籍的步驟如下：

1. 以教城學生帳戶登入「e悅讀學校計劃」網頁（<https://www.hkreadingcity.net/ereadscheme>）。



香港教育城登入資料		
用戶名稱	密碼	詳情
hlc-s20XXYYYY	StuYYYYMMDD	<ul style="list-style-type: none">• S20XXYYYY 為學生註冊編號• YYYYMMDD 為同學的出生日期（如出生日期為 2008 年 10 月 5 日，密碼即為：Stu20081005） <p>★ 首次登入後系統會要求立即更改密碼</p>

2. 點選任何已訂閱的閱讀組合。
3. 揀選想閱讀的書籍，再按「加入教城書櫃」。
4. 成功加入後會出現「閱讀電子書」鍵，只需一按即可開啟「教城書櫃」開始閱讀。

網上試題學習平台

網上試題學習平台（<https://www.edcity.hk/oqb/zh-hant>）是專為「促進學習的評估」而設計的平台，由香港考試及評核局提供的歷屆公開試題目，涵蓋 10 個學科，包括數學、物理、生物、化學、經濟、地理、資訊及通訊科技、企業、會計與財務概論、旅遊與款待和體育。本校已參與「全校訂購全科」模式，可供全校師生使用。



有關上述各項通告， 台端如有疑問，歡迎致電本校校務處查詢。

此致

貴家長 / 監護人



書色園主辦可立中學校長

黎洛琪
(黎洛琪校長)

謹啟

二零二三年九月二十九日

十月份 學校通告
[請於十月六日或之前簽妥回條]
【回 條】

敬覆者：

頃閱來函，已知悉下列各項通告事宜，本人定當予以配合：

- 一、黃大仙師寶誕慶祝活動安排
- 二、「點點星光」電影欣賞活動(中一級)
- 三、中一至中六級上學期統一測驗安排
- 四、香港教育城「e悅讀學校計劃」及「網上試題學習平台」

此覆

嗇色園主辦可立中學校長

家長姓名：_____ 簽署：_____

學生姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____